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Sisäilmatyöryhmän kokous 
    
Aika  tiistai 29.3.2022 klo 9.00 - 10.02 
 
Paikka  Teams-kokous 
 
Osallistujat  Arto Penttilä  työsuojeluvaltuutettu, koko henkilökunta, pj. 
  Elsi Mäkinen  1. varavaltuutettu, muu henkilökunta 
  Ulla Viskari-Lippojoki 2. varavaltuutettu, opettajien edustaja, poissa 
  Nina Laakkonen työsuojelupäällikkö 
  Jaana Lallo  työnantajan edustaja, henkilöstöpäällikkö, poissa 
  Pekka Turunen työnantajan edustaja, apulaisrehtori  

Anu Kiiski  opettajien edustaja, klo 9.30 – 10.02 
Kimmo Vättö  opettajien edustaja, poissa 
Annika Huuhko  muun henkilökunnan edustaja, sihteeri 
Pauli Lipponen kiinteistöpäällikkö 
Jarmo Pirhonen työterveyslääkäri, Mehiläinen 
Tarja Lopperi  terveystarkastaja, Lappeenranta 
Marcella Suomalainen terveystarkastaja, Imatra, poissa 
Ilkka Kosonen terveystarkastaja, Imatra 

  Tytti Summanen opiskelijoiden terveydenhuolto, Eksote 
   

 
Asiat 
 
1 Kokouksen avaus 

Puheenjohtaja Arto Penttilä avasi kokouksen. 
 

2 Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 
 

Asialista on lähetetty sähköpostilla 22.3.2022. Todettiin läsnäolijat. 
Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 
3 Asialistan hyväksyminen työjärjestykseksi 

 
Lisättiin kohtaan 5. Sisäilma-asiat: Oprin hiusalan tilat.  
Hyväksyttiin asialista työjärjestykseksi. 
  

4 Edellisen kokouksen pöytäkirja 9.9.2021 
 
Hyväksyttiin edellisen kokouksen pöytäkirja. 
 

5 Sisäilma-asiat 
 

- Koulukatu 5 
Työterveyteen ja opiskelijoiden terveydenhoitajille ei ole tullut uusia 
oireilmoituksia.  
 
Merkittiin tiedoksi D-osassa tehty rajatut sisäilmatutkimukset 20.12.2021 ja 
1.3.2022. Tutkimuksissa ei ilmennyt merkittäviä sisäilmaa heikentäviä 
tekijöitä. 
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Pauli Lipponen esitteli AlmeSmartZone-olosuhdeseurantajärjestelmän, joka 
on ollut käytössä Koulukadulla C-osassa. Kyseessä on salkku, joka on 
siirrettävissä. Järjestelmä mittaa hiilidioksidin, paine-eron, pienhiukkas-
pitoisuuden, lämpötilan, formaldehylin, ilmankosteuden, TVOC ja 
valoisuuden. Järjestelmän avulla saadaan tietoa olosuhteista pitkällä 
aikavälillä. 
 
Koulukadulla on käynnissä AlmeSmartZone Feedback pilottihanke vuoden 
loppuun asti. Tämän hankkeen tarkoituksena on kehittää olosuhteiden 
palautetyökalua. Kiinteistön käyttäjät voivat antaa helposti palautteen tilan 
olosuhteesta puhelimella QR-koodin avulla. Palautetta toivotaan annettavan 
päivittäin.  
 
Pekka Turunen esitti Imatran toimitilastrategian tämän hetkisen tilanteen. 
Omistajaohjaus on saatu. Rahoitusta ei ole tulossa kunnilta ja kuntayhtymän 
tulee järjestää rahoitus itse. Tällä hetkellä odotetaan kuntayhtymän 
hallituksen päätöstä koulutuksen järjestämisen ratkaisuista, mitä koulutusta 
järjestetään jatkossa Imatralla ja Lappeenrannassa. Tämän jälkeen saadaan 
laadittua toimitilastrategia. 
 

- Piikatu 1 (Kertakaari 5)  
  

Työterveyteen ja opiskelijoiden terveydenhoitajille ei ole tullut uusia 
oireilmoituksia.  
 

- Vennonmäentie 1, Ruokolahti 
 
Työterveyteen ja opiskelijoiden terveydenhoitajille ei ole tullut uusia 
oireilmoituksia.  
 

- Armilankatu 40   
Anu Kiiski saapui kokoukseen tässä vaiheessa. 
 
Työterveyteen ja opiskelijoiden terveydenhoitajille ei ole tullut uusia 
oireilmoituksia.  
 
Merkittiin tiedoksi A- ja C-osissa tehty tiiveystarkastelu merkkiainekokeilla 
14.1.2022. Raportissa mainitut pienet vuotokohdat korjataan. 
 
Armilankadulla on ollut AlmeSmartZone-olosuhdeseurantasalkku käytössä 
viime vuoden lopulla. Tämän jälkeen salkku siirrettiin Imatran Koulukadulle. 
Pauli Lipponen esitteli seurannan tuloksia. 
 
Opiskelijaravintolan siirryttyä uudisrakennukseen v. 2023 Armilankadulle on 
tulossa muutostöitä ja kiinteistöstä laaditaan pitkän tähtäimen suunnitelma 
(pts). 
 

- Pohjolankatu 12 
Työterveyteen ja opiskelijoiden terveydenhoitajille ei ole tullut uusia 
oireilmoituksia.  
 

- Pohjolankatu 10 
Työterveyteen ja opiskelijoiden terveydenhoitajille ei ole tullut uusia 
oireilmoituksia.  
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- Opri, hiusalan tilat 
 
Työterveyteen ja opiskelijoiden terveydenhoitajille ei ole tullut uusia 
oireilmoituksia.  
 

6 Muut asiat  
 
Seuraava kokous pidetään syksyllä 2022 tai tarvittaessa. 
 

 
 

 
 

Arto Penttilä   Annika Huuhko 
puheenjohtaja  sihteeri   
 


